元智大學中國語文學系 輔系科目表
Dep. of Chinese Linguistics & Literature, Yuan Ze University List of Minor Courses

（105學年度申請適用Applied to Students of Academic Year 105）
[bookmark: _GoBack]105.04.20 一○四學年第五次教務會議通過
Passed by the 5th Academic Affairs Meeting, Academic Year 2016, on April 22, 2016
	輔系名稱Minor in
	輔系科目Minor Courses
	學分 Credit
	備註 Remarks

	中國語文學系
Dep. of Chinese Linguistics & Literatur
	中國文學史(一) History of Chinese Literature(I)
	3
	必修課程
Compulsory

	
	中國文學史(二) History of Chinese Literature(II)
	3
	

	
	中國思想史(一) History of Chinese Philosophy(I)
	3
	

	
	中國思想史(二) History of Chinese Philosophy(II)
	3
	

	
	以中語系105學年度之必、選修科目表為準，開放學生自由選課。
Based on compulsory and elective subjects from Faculty of Chinese Studies in year 2016; free choices opened for all students.
	15
	選修課程
Elective



註：1、選修本系為輔系之學生必須修滿27學分（含）以上，才予以承認其輔系資格。
An individual student who minors in Information Management must undertake courses offered within the Department up to 27 credits and above before he/she can have the minor admitted.
    2、學生應修習【中國文學史】、【中國思想史】兩門必修課程，共計12學分。
Students should attend the two compulsory subjects - “History of Chinese Literature” and “History of Chinese Philosophy” with 12 credit points.
   3、其餘15學分，學生可於該年度之必、選修科目表中擇課修習。
Students could obtain the remaining 15 credit points from other compulsory and elective subjects on particular year.
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